
Volby do školské rady – představení kandidáta 

 

Jméno a příjmení kandidáta: Mgr. Magdalena Rytinová 

 

Kandidát je zákonným zástupcem žáka III.C. 

 

Představení kandidáta a vyjádření k jeho činnosti ve školské radě v případě 

zvolení: 

Vážení rodiče, 

jmenuji se Magdalena Rytinová, je mi 40 let a působím jako gymnaziální profesorka a 

lektorka angličtiny a čínštiny. Kromě toho rovněž překládám a píši literární recenze. Můj syn 

navštěvuje místní základní školu. 

Do školské rady při vinořské ZŠ kandiduji jako zástupce rodičů již potřetí. Domnívám se, že 

se nám spolu s ostatními kolegy (zástupci školy a zřizovatele) v uplynulém funkčním období 

dařilo spolupracovat v atmosféře důvěry, otevřenosti pro argumenty všech zúčastněných a 

zejména s ohledem na společný cíl, jímž jsou naše děti (žáci), které jsou ve škole nejen 

spokojené, ale cítí se tam dobře a mají dobré podmínky pro získání kvalitního základního 

vzdělání. 

Situace v naší ZŠ není z mnoha důvodů jednoduchá: již mnoho let se průběžně přistavuje a 

renovuje, neustále stoupá počet žáků a s tím nároky nejen prostorové, ale i finanční. Přesto se, 

podle mého názoru, škole daří poskytovat dětem kvalitní vzdělání, pedagogický sbor je stálý, 

s dobrým věkovým průměrem. Zároveň je průběžně doplňován kvalifikovanými mladými 

učiteli (jsou mezi nimi i muži!). 

Pokud jde o konkrétní výsledky naší práce ve školské radě (kromě běžné agendy jako je 

projednání rozpočtu, schválení výroční zprávy, úpravy a schvalování školního řádu apod.), 

uvádím pro informaci: schválení možnosti slovního hodnocení žáka (v odůvodněných 

případech – na žádost rodičů), zavedení funkce stravovacího experta (dětská lékařka MUDr. 

Petra Slámová) a další práce na zlepšování situace ve školní jídelně, spolupráce s městskou 

policií ve snaze o zvýšení bezpečnosti dětí v okolí školy, důraz na důsledné dodržování tzv. 

„protikuřáckého zákona“ v okolí školy apod. Kromě toho jsme projednali řadu podnětů, 

s nimiž se na nás rodiče obrátili. Podrobnější informace o činnosti ŠR naleznete na webu 

školy v zápisech z jednání. 

Budu-li do školské rady opětovně zvolena, ráda bych pokračovala ve své snaze 

zprostředkovávat spolupráci a kontakt mezi rodiči a školou tak, aby fungovaly ku prospěchu 

našich dětí, bez vzájemné nevraživosti. Domnívám se, že mohu být prospěšná svými 

pedagogickými zkušenostmi i vhledem do fungování školy, který jsem během svého působení 

ve ŠR získala: schopností nahlížet realisticky přání a názory rodičů a s ohledem na možnosti 

školy se je snažit uskutečňovat. 

 

Děkuji za Váš čas (a případně i hlas). 

      Mgr. Magdalena Rytinová 


